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Hei Bente 
Vedlegger regnskapet til Markevegen 
Ringer deg i morgen så kan vi gå gjennom det på telefonen 
Mvh 
Olav 
 
Sendt fra E-post for Windows 10 
 

Fra: Bente Kopperdal Hervik 
Sendt: torsdag 10. januar 2019 kl. 15:10 
Til: 'Olav Vetås (olav.vetas@gmail.com)' 
Emne: Budsjett Markevegen 
 
Hei,  
 
Eg stussar litt på utgiftene til Markevegen.  
 
Du skriv at de har hatt utgifter på kr 60000 og då har bygdelaget lagt ut 4000 sjølv. Etter det eg 
kjenner til, har Gjensidige støtta dykk med 50000 og Radøy kommune med 20000.  
 
For å handsama det vidare, må eg sjå at tala stemmer. Kan du koma med ei oppklaring her?  
 
Med venleg helsing 
Bente Kopperdal Hervik 
rådgjevar kultur 
Tlf. 56 34 90 12 
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